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Rada Miasta Włocławek 

Komisja Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta 

Protokół 12/2024 
12 Komisja Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta w dniu 30 grudnia 2024 

Miejsce posiedzenia: Urząd Miasta Włocławek, Zielony Rynek 11/13, sala nr 5 

Obrady rozpoczęto 30 grudnia 2024 o godz. 07:30, a zakończono o godz. 08:13 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 9 członków. 

Obecni: 

 1. Janusz Dębczyński 

2. Jakub Girczyc 

3. Krzysztof Grządziel 

4. Domicela Kopaczewska 

5. Marlena Korpalska 

6. Irena Vuković-Kwiatkowska 

7. Marek Wasielewski 

8. Katarzyna Zarębska 

9. Janusz Ziółkowski 

1. Sprawy organizacyjne. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta radny Janusz Ziółkowski 

przywitał wszystkich zebranych na posiedzeniu Komisji, otworzył obrady stwierdzając, 

że na stan 9 radnych, na sali znajduje się 8 członków Komisji, tak więc obrady w dniu 

dzisiejszym są prawomocne.  

Przewodniczący Komisji zakomunikował, że wraz z zawiadomieniem o dzisiejszych 

obradach Komisji, Radni otrzymali projekt porządku obrad. W związku z powyższym 



 

Wygenerowano za pomocą app.esesja.pl 

zwrócił się do Radnych z zapytaniem czy zgłaszają uwagi lub zmiany do tego porządku 

obrad. 

Żadnych zmian nie zaproponowano. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

miasta Włocławek na 2024 rok. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024-2042. 

Skarbnik Miasta Pani Honorata Baranowska dokonała łącznego wprowadzenia do ww. 
projektów uchwał mając na uwadze fakt, że obydwie uchwały stanowią integralną 
całość. 

Pani Skarbnik wyjaśniła, że w przedstawianej propozycji zmian Budżetu i Wieloletniej 
Prognozy Finansowej przewiduje zwiększenie dochodów budżetowych o 546 tys zł, w 
tym 537 tys zł z tytułu subwencji oświatowej: 

• na dofinansowanie kosztów wypłat odpraw dla nauczycieli w szkołach i 
placówkach oświatowych (34 tys zł), 

• ze względu na wzrost zadań szkolnych i pozaszkolnych (347 tys zł), 

• na dofinansowanie doposażenia szkół i placówek w sprzęt i pomoce dydaktyczne 
do nowych pomieszczeń do nauki (155 tys zł) 

Proponuje się również zwiększenie planu Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej 
„Maluch” o 9,5 tys zł, z tytułu zasądzonych wpłat z przeznaczeniem na doposażenie 
placówki oraz zwiększenie o 2,48 zł z tytułu wpływów z Wojewódzkiego Funduszu 
Ochrony Środowiska, z tytułu zaległych opłat produktowych. 

Po stronie dochodów proponuje się ich zmniejszenie o 537 tys zł celem urealnienia 
planu dochodów ze sprzedaży biletów w związku z mniejszymi wpłatami niż planowano.  

Po stronie wydatków dokonuje się zmiany nazwy zadania inwestycyjnego z 
„Modernizacja instalacji gazowej w DPS przy ul. Nowomiejskiej” na „Przebudowa 
instalacji gazowej w DPS przy ul. Nowomiejskiej”, celem dostosowania nazwy do 
terminologii określonej przepisami Prawa Budowalnego.  

Na zadaniu „Zakup i montaż platformy przyschodowej” proponuje się zmniejszenie 
wydatków o 21 tys zł i wprowadzenie nowych zadań pn. „Zakup urządzenia 
wielofunkcyjnego-kopiarki” na kwotę 10 tys zł i „Zakup urządzenia drukującego 
wielkoformatowego” na kwotę 11 tys zł. Wartość zadania pierwotnego zadania wyniesie 
38.979 zł. Rok realizacji-2024. 
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Po zakończeniu prezentacji ww. projektów uchwał, Przewodniczący Komisji 
poinformował, że otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniami. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod 

głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowania projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 
miasta Włocławek na 2024 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Janusz Dębczyński, Jakub Girczyc, Domicela Kopaczewska, Marlena Korpalska, Marek 
Wasielewski, Irena Vuković-Kwiatkowska, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Komisji poinformował, że w 

rezultacie przeprowadzonego głosowania Komisja Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta 

wypracowała pozytywną opinię o ww. projekcie uchwały w przedłożonym brzmieniu.  

Do sali wszedł radny Krzysztof Grządziel-członek Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji 

Miasta. 

Z racji tego, że projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej był 

opiniowany łącznie z projektem w sprawie uchwalenia budżetu, Przewodniczący Komisji 

poddał pod głosowanie projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024-2042. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowania projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024-2042. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Janusz Dębczyński, Jakub Girczyc, Krzysztof Grządziel, Domicela Kopaczewska, 
Marlena Korpalska, Marek Wasielewski, Irena Vuković-Kwiatkowska, Katarzyna 
Zarębska, Janusz Ziółkowski 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Komisji poinformował, że w 

rezultacie przeprowadzonego głosowania Komisja Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta 

wypracowała pozytywną opinię o ww. projekcie uchwały w przedłożonym brzmieniu.  

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków budżetowych, 

których niezrealizowane planowane kwoty nie wygasają z końcem roku budżetowego 

2024. 

Wprowadzenia dokonała Skarbnik Miasta Pani Honorata Baranowska informując, że 
wydatki przedstawione w projekcie uchwały zostały określone zgodnie z Ustawą o 
finansach publicznych. W załącznikach zawarto wykaz wydatków niewygasających z 
podziałem na wydatki majątkowe i wydatki bieżące w odpowiedniej klasyfikacji 
budżetowej, z tytułami zadań oraz terminami ich realizacji. W grupie wydatków 
bieżących znalazła się jedna pozycja-projekt pn. „Bezpieczny samorząd” na łączną 
kwotę 86 tys 100 zł. W wydatkach majątkowych określono wydatki tytularnie na 15 mln 
848 tys 244 zł w przedziale zgodnym, określonym przez ustawodawcę.  

Pani Skarbnik wyjaśniła, że zadania przekrojowo przechodzą przez cały budżet od 
transportu po gospodarkę. Wszystkie musiały spełnić zapisy Ustawy o finansach 
publicznych np. przejść przez odpowiednie procedury przetargowe.  

Następnie Pani Skarbnik wymieniła kilka przykładowych zadań, zarówno małych jak i 
dużych, podkreślając, że wszystkie są równie ważne. Podała termin graniczny na ich 
realizację, który upłynie 30 czerwca 2025 roku. 

Po zakończeniu prezentacji ww. projektów uchwał, Przewodniczący Komisji 
poinformował, że otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniami. 

Radna Irena Vukowić-Kwiatkowska zapytała o lokalizację kolektora? 

Radni zauważyli nieobecność przedstawiciela Wydziału Inwestycji i Zamówień 
Publicznych, co stanowiło kłopot, gdyż nie miał kto odpowiedzieć na pytania członków 
Komisji. 
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Kolejne pytanie dotyczyło ceny samochodu elektrycznego dla Straży Miejskiej. Dlaczego 
cena jest tak wysoka (335 tys zł).  

Odpowiedzi udzieliły Skarbnik Miasta Pani Honorata Baranowska i Zastępca dyrektora 
Wydziału Finansów Pani Anna Wesołowska informując, iż ten samochód jest 
samochodem specjalistycznym i będzie dostosowany do przewozu osób zatrzymanych. 

Następne pytanie związane było z ławkami miejskimi-ile planuje się ich zakupić i skąd 
nazwa „włocławska miejska ławka”? 

Pani Skarbnik poinformowała, że nazwa wpisuje się w Gminny Program Rewitalizacji.  

Ostatnie pytanie dotyczyło grzebowiska dla zwierząt. Jakie prace przewiduje pkt 36 
budżetu-na co będzie przeznaczona zaproponowana kwota 50 tys zł? 

Pani Skarbnik odpowiedziała, że środki zostaną przeznaczone na wykonanie 
dokumentacji projektowo-kosztorysowej.  

Radna Katarzyna Zarębska zapytała o przygotowanie dokumentacji dla Przedszkola 
Publicznego Nr 13-czego będzie dotyczyła ta dokumentacja. 

Pani Skarbnik odpowiedziała, że nie ma tak szczegółowej wiedzy na wskazany temat.  

Członkowie Komisji wyrazili swoje niezadowolenie z braku obecności dyrektorów 
wydziałów merytorycznych, których dotyczą zmiany w procedowanych projektach 
uchwał.  

Przewodniczący Komisji zapytał Panią Skarbnik, czy do godziny 9:00, czyli do momentu 
rozpoczęcia obrad Sesji Rady Miasta członkowie Komisji otrzymają odpowiedzi na 
zadane pytania, co Pani Skarbnik potwierdziła. 

Wobec braku dalszych zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowania projektu uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków budżetowych, 
których niezrealizowane planowane kwoty nie wygasają z końcem roku budżetowego 
2024. 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Jakub Girczyc, Krzysztof Grządziel, Domicela Kopaczewska, Marlena Korpalska, Marek 
Wasielewski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Janusz Dębczyński, Irena Vuković-Kwiatkowska 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Komisji poinformował, że w 

rezultacie przeprowadzonego głosowania Komisja Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta 

wypracowała pozytywną opinię o ww. projekcie uchwały w przedłożonym brzmieniu.  

5. Zaopiniowanie uchwały w sprawie nawiązania współpracy partnerskiej między Gminą 

Miasto Włocławek (Rzeczpospolita Polska) a miastem YULIN (Chińska Republika 

Ludowa). 

6. Zaopiniowanie uchwały w sprawie nawiązania współpracy partnerskiej między Gminą 

Miastem Włocławek (Rzeczpospolita Polska) a Gminą Miastem PRILEP (Macedonia 

Północna). 

Wprowadzenia do tych punktów posiedzenia dokonała Pani Aleksandra Kulińska-

dyrektor Wydziału Kultury, Turystyki i Promocji informując, że do kompetencji Rady 

Gminy należy podejmowanie uchwał dotyczących współpracy z miastami innych państw. 

Przedstawione projekty uchwał dotyczą chęci podpisania wstępnych umów o 

współpracę na realizację przedsięwzięć mających na celu zbliżenie do siebie 

mieszkańców, jak również wymianę doświadczeń w dziedzinie kultury, oświaty, promocji 

i turystyki.  

Następnie Pani dyrektor przedstawiła pracownika, który w Wydziale Kultury, Turystyki i 

Promocji zajmuje się współpracą zagraniczną-Panią Joannę Skibę.  

Po zakończeniu prezentacji ww. projektów uchwał, Przewodniczący Komisji 
poinformował, że otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniami. 

Radna Katarzyna Zarębska zapytała dlaczego wybrano akurat te konkretne miasta?  

Pytanie o to, czy znana jest Pani dyrektor lista miast, które mają podpisane podobne 

umowy z Chinami zadała natomiast Pani radna Domicela Kopaczewska.  

Pani dyrektor wyjaśniła, że wybiera się takie miasta, które są w jakimś sensie zbliżone 

do Włocławka. Ma to na celu nawiązanie sieci współpracy-nie tylko z jednym państwem, 

jednym miastem.  
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Na pytanie dotyczące listy miast odpowiedziała, że między innymi Toruń ma taką 

współpracę.  

Radna Irena Vuković-Kwiatkowska wyraziła poparcie w sprawie umowy z miastem 

Prilep oraz wątpliwości związane ze współpracą z miastem Yulin, z uwagi na wielce 

kontrowersyjny festiwal psiego mięsa.  

Pani Aleksandra Kulińska od razu zaprzeczyła, iż taki festiwal odbywa się we 

wskazanym mieście. Taka działalność, według jej wiedzy, od kilku lat jest zakazana. 

Poinformowała również, że urzędnicy mający możliwość wizytacji w mieście Yulin 

otrzymali zapewnienie od tamtejszych władz miasta, że na jego terenie nie odbywa się 

wspomniany festiwal. 

Pani Joanna Skiba wyjaśniła, że posiada 20 letnie doświadczenie w dziedzinie 

podejmowania współprac międzynarodowych. Opisała aktualny stan posiadanych przez 

Miasto Włocławek umów partnerskich z innymi państwami. Opisała projekty działań 

sieciowych i plany na przyszłość związane ze współpracą międzynarodową. Stwierdziła, 

że warto patrzeć szerzej i otworzyć się na inność. Przedstawiła krótką charakterystykę 

miasta Yulin informując, że współpraca może dać Miastu również korzyści ekonomiczne.  

Radna Domicela Kopaczewska odniosła się do swojej pracy w latach 90-tych i poprosiła, 

aby nie deprecjonować działań podejmowanych w tamtych latach, z uwagi na różnice w 

prowadzonej wówczas polityce zagranicznej. Wtedy każda współpraca międzynarodowa 

była bardzo istotna-nawet z krajami wschodnimi. 

Radna Katarzyna Zarębska zapytała która włocławska firma wizytowała w Chinach?  

Pani Joanna Skiba odpowiedziała, że byli to pracownicy firmy Run Chłodnia.  

Radny Krzysztof Grządziel stwierdził, że należy szukać pozytywów współpracy.  

Pani Joanna Skiba w kilku zdaniach opisała miasto Prilep, informując, że prezydent tego 

miasta wyszedł z bezpośrednią inicjatywą wspierającą współpracę europejskich miast.  

Przewodniczący Komisji podsumował dyskusję stwierdzając, że warto być otwartym na 

współprace międzynarodowe. 

Wobec braku dalszych zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowania uchwały w sprawie nawiązania współpracy partnerskiej między Gminą 
Miasto Włocławek (Rzeczpospolita Polska) a miastem YULIN (Chińska Republika 
Ludowa). 
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Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Jakub Girczyc, Krzysztof Grządziel, Domicela Kopaczewska, Marlena Korpalska, Marek 
Wasielewski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Janusz Dębczyński, Irena Vuković-Kwiatkowska 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Komisji poinformował, że w 

rezultacie przeprowadzonego głosowania Komisja Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta 

wypracowała pozytywną opinię o ww. projekcie uchwały w przedłożonym brzmieniu.  

Z racji tego, że projekt uchwały w sprawie podjęcia współpracy z miastem Prilep był 
opiniowany i dyskutowany łącznie z projektem w sprawie nawiązania współpracy z 
miastem Yulin, Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt uchwały w 
sprawie nawiązania współpracy partnerskiej między Gminą Miastem Włocławek 
(Rzeczpospolita Polska) a Gminą Miastem PRILEP (Macedonia Północna). 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie uchwały w sprawie nawiązania współpracy partnerskiej między Gminą 
Miastem Włocławek (Rzeczpospolita Polska) a Gminą Miastem PRILEP (Macedonia 
Północna). 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Janusz Dębczyński, Jakub Girczyc, Krzysztof Grządziel, Domicela Kopaczewska, 
Marlena Korpalska, Marek Wasielewski, Irena Vuković-Kwiatkowska, Katarzyna 
Zarębska, Janusz Ziółkowski 
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Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Komisji poinformował, że w 

rezultacie przeprowadzonego głosowania Komisja Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta 

wypracowała pozytywną opinię o ww. projekcie uchwały w przedłożonym brzmieniu.  

7. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

Nie zgłoszono. 

8. Zakończenie obrad Komisji. 
 

Wobec zrealizowania porządku posiedzenia Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju 

i Promocji Miasta radny Janusz Ziółkowski zakończył obrady Komisji w dniu 30 grudnia 

2024 roku.  

Z poważaniem Janusz Ziółkowski Przewodniczący Komisji Budżetu 

Przygotowała: Urszula Szubińska Rozwoju i Promocji Miasta 


